



交通部航港局航船布告

中華民國 115 年 4 月 1 日

- 180** 礙航公告(北區)中華電信股份有限公司網路技術分公司於115年4月1日至5月31日期間維修亞太海纜網路2號故障作業。
- 依據 中華電信股份有限公司網路技術分公司 115 年 3 月 30 日網國海字第 1150000 306 號函辦理。
- 說明 1. 時間：自民國 115 年 4 月 1 日起至民國 115 年 5 月 31 日
2. 工作船舶：KOL(KDD Ocean Link) 海璉號
3. 說明：中華電信股份有限公司網路技術分公司將派遣船舶進行海纜維修作業，請非旨述計畫相關之工作船隻，敬請避開該區域，注意航行以策安全。
- 位置 北緯 25°45'37.6"，東經 121°46'07.4"。
北緯 25°37'47.5"，東經 121°47'38.8"。
北緯 25°27'56.8"，東經 121°22'55.0"。
北緯 25°37'16.7"，東經 121°23'00.1"。*WGS84

交通部航港局
局長 葉協隆



NOTICE TO MARINERS

Published by Maritime Port Bureau, MOTC, R.O.C.

April 1, 2026

180 Taiwan Northern Waters— Submarine Cable Maintenance KOL(KDD Ocean Link) work on the sea took place from April 1 to May 31, 2026.

Source Letter No. 1150000306 from the Network Technology Branch of Chunghwa Telecom Co., Ltd. dated March 30, 2026.

Details 1. Date: April 1 to May 31, 2026.
2. Vessel: KOL(KDD Ocean Link)□□□
3. Submarine cable maintenance work within area bounded by the following position will be undertaken by KOL(KDD Ocean Link) from April 1 to May 31, 2026. Mariners are advised to navigate with caution in this area.

Positions Lat. 25°45'37.6" N., Long. 121°46'07.4" E.
Lat. 25°37'47.5" N., Long. 121°47'38.8" E.
Lat. 25°27'56.8" N., Long. 121°22'55.0" E.
Lat. 25°37'16.7" N., Long. 121°23'00.1" E. *WGS84

*Maritime and Port Bureau, MOTC
Director-General Yeh Hsieh-Lung*